
1、打开下图软件 Open the software as shown

2、使用调参线连接好飞控与电脑，点击图标

Use the tuning cable to connect the flight controller and the computer, and click the icon

3、连接正常后，可以查看到飞控参数

After the connection is normal, you can view the FC parameters.



4、在工具栏，固件升级中点击下拉菜单，选择匹配的飞控类型，如：P3 消费飞控

In the toolbar, click the drop-down menu in the firmware upgrade, and select the matching flight
controller type, such as P3 flight controller.

5、然后点击升级，就可以升级到该类型飞控的最新固件；

Then click Upgrade to upgrade to the latest firmware of this type of FC;



6、如果是特殊固件，选择“定制固件请输入密码”

If it is special firmware, select "Please enter password for customized firmware"

7、输入特定的提取码（提取码由极翼提供）

Enter a specific extraction code (the extraction code is provided by Jiyi)



8、输入提取码后，在点击升级，就可以升级到特定的固件；

After entering the extraction code, click Upgrade to upgrade to a specific firmware;


